



مستشفى المواصة الجديد  
NEW MOWASAT HOSPITAL



## د. عدنان البريدي اختصاصي جراحة المسالك البولية

- متخصص في الجراحة البولية وجراحة أمراض السرطان في مستشفيات فرنسا
- خبره أكثر من 27 عاماً (من 1995م حتى 2021م)
- رئيس قسم سابق في جراحة المسالك البولية والسرطان وزراعة الكلى في المستشفيات الجامعية - ليون - فرنسا
- دكتوراه جراحة المسالك البولية - أكاديمية ليون - فرنسا
- مسؤول سابق عن تدريب أخصائيي المسالك البولية في جامعة كليرمون فيران - فرنسا

### الخدمات المقدمة:

- تشخيص وجراحة الأمراض السرطانية للمسالك البولية (الكلية، الحالب، المثانة، البروستات والأعضاء التناسلية الخارجية)
- تشخيص وعلاج وجراحة المسالك البولية العامة (للكلية والحالب والمثانة والبروستات والأعضاء التناسلية الخارجية)
- جراحات المناظير البولية لتضخم البروستات وأورام المثانة وحصوات المثانة والحالب والكلية
- جراحات المناظير المرنة لحصوات الكلى
- عمليات المنظار الجراحي لأورام الكلى
- تفتيت حصوات المسالك البولية عن طريق الموجات التصادمية والليزر
- الجراحات التجميلية للعيوب الخلقية للجهاز البولي عند الكبار والأطفال
- تشخيص وعلاج أمراض السلس البولي عند السيدات

نرعى الأجيال  
CARING FOR GENERATIONS



للحجز والإستفسار:

1 82 6666

5082 6666

new mowasat hospital

Download on the App Store | Download from Google play

@nmowasat

www.newmowasat.com

myMowasat



مستشفى المواساة الجديد  
NEW MOWASAT HOSPITAL



## Dr. Adnan Al-Baridi

### Specialist Urology

- Specialist in urology and cancer surgery in **French** hospitals, with more than 27 years of experience ( From 1995 to 2021)
- Former Head of Clinical Department of Urology, Cancer and Kidney Transplant at University Hospitals - **Lyon - France**
- Ph.D. in Urology - **Lyon Academy - France**
- Former Responsible for Training Urology Specialists at **Clermont-Ferrand University - France**

### Scope of Services:

- Diagnosis and surgery of Cancerous diseases of the urinary tract (kidneys, ureters, bladder, prostate and external genitalia)
- Diagnostics and treatment of all urology cases (kidneys, ureters, bladder, prostate and external genitalia)
- Urological endoscopic surgeries for prostate enlargement, bladder tumors, bladder stones, ureters and kidneys
- Flexible laparoscopic surgery for kidney stones
- Laparoscopic operations for kidney tumors
- Removal of urinary tract stones by shock waves and laser
- Plastic surgery for congenital defects of urinary system in adults and children
- Diagnosis and treatment of urinary incontinence in women

FOR AN APPOINTMENT:

1 82 6666



نرعى الأجيال  
CARING FOR GENERATIONS

5082 6666

new mowasat hospital

Download on the App Store | Download from Google play

@nmowasat

www.newmowasat.com

myMowasat